

## Circular No. (49) 2020

## تعميم رقم (49) لسنة 2020

Date: 23<sup>rd</sup> November 2020

التاريخ: 23 نوفمبر 2020

### All Healthcare Professionals

### إلى جميع ممارسي المهن الصحية

#### Sub: Temporary shutdown of licensing electronic system

#### الموضوع: توقف مؤقت للنظام الإلكتروني للهيئة

The National Health Regulatory Authority would like to inform all healthcare professionals that the **electronic licensing system will stop functioning on the 27<sup>th</sup> and 28<sup>th</sup> November 2020 due to maintenance.**

تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية إخطار جميع مزاولي المهن الصحية بأن **النظام الإلكتروني الخاص بطلبات تراخيص مزاولي المهن الصحية سيتوقف عن العمل يومي الجمعة والسبت الموافق 27 و 28 نوفمبر 2020 لأسباب الصيانة.**

All healthcare professionals are urged to submit their online applications prior to the specified dates especially services which lead to penalties in case of late application.

لذا يرجى من مزاولي المهن الصحية التأكد من تقديم الطلبات الخاصة بتراخيص مزاولي المهنة والتي قد تؤدي إلى غرامات مالية في حال التأخير قبل التواريخ المذكورة.

**Furthermore, all health care professionals will have to change their password once the system is up and running again on the 29<sup>th</sup> November 2020.**

**كما سيتوجب على جميع مزاولي المهنة تغيير كلمة السر الخاصة بهم عند إعادة تشغيل النظام بتاريخ 29 نوفمبر 2020.**

All healthcare professionals are requested to abide by this circular.

هذا ما لزم توضيحه، وعلى جميع مزاولي المهن الصحية الإلتزام بهذا التعميم.

Thank you for your continuous understanding and cooperation

شاكرين لكم تفهمكم وتعاونكم الدائم



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي